

SPECIAL
Gunn Connection



VTA RT 88 Adjusted Schedule for Week of Feb 26

Monday, February 26

1:55 PM dismissal - School trippers will depart Vets Hospital at 2:03 PM (88M), 2:05 PM(88L). Regular scheduled N/B 88 will depart Vets Hospital at 2:05 PM.

Lundi, 26 février

13:55 congédiement - les étudiants seront partir l'hôpital des vétérans à 14:03 (88M), 14:05 (88L). N/B 88 habituel est programmera pour le partir à 14:05.

Tuesday, February 27

3:05 PM dismissal - School trippers will depart Vets Hospital at 3:13 PM (88M), 3:15 PM (88L). Regular scheduled N/B 88 will depart Vets Hospital at 3:10 PM. An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 3:17 PM.


Mardi, 27 février

15:05 congédiement - les étudiants seront partir l'hôpital des vétérans à 15:13 (88M), 15:15 (88L). N/B 88 habituel est programmera pour le partir à 15:10. En plus, il y sera un voyage N/B 88 à Middlefield/Colorado qui partira l'hôpital des vétérans à 15:17.

Wednesday, February 28

Normal schedule

Mercredi, 28 février



Le programme habituel

Thursday, March 1, and Friday, March 2

2:55 PM dismissal - School trippers will depart Vets Hospital at 3:03 PM (88M), 3:05 PM (88L). An additional N/B 88 trip to Middlefield/Colorado will depart Vets Hospital at 3:07 PM. The Regular scheduled N/B 88 will depart Vets Hospital at 3:10 PM.

Jeudi, 1 mars et vendredi, 2 mars

14:55 congédiement - les étudiants seront partir l'hôpital des vétérans à 15:03 (88M), 15:05 (88L). De plus, il y sera un voyage N/B 88 à Middlefield/Colorado qui partira l'hôpital des vétérans à 15:07. N/B 88 habituel est programmera pour le partir à 15:10.